
RADA GMINY
ŚWILCZA

PROTOKÓŁNr 6112018

LXI sesji Rady Gminy Świlcza

z dnia 2S czerwca 2018 r.

Sesję Nr LXI otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Świlcza Pan Piotr Wanat,
który powitał wszystkich zebranych i zaproszonych gości . Zgodnie z listą obecności w sesji
uczestniczyło 11 radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować

i podejmować uchwały. Nieobecni radni przesłali na ręce Przewodniczącego

usprawiedliwienia. Wszyscy otrzymali z dwutygodniowym wyprzedzeniem materiały

i ustalony porządek obrad, który przedstawia się następująco :

l. Przyjęcie protokołuz poprzedniej sesji.

2. Informacja z realizacji uchwał, działalności Wójta i Urzędu Gminy.

3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Gminy Świlcza za rok 2017 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2017
samorządowej instytucji kultury pod nazwą "Gminne Centrum Kultury, Sportu i
Rekreacji w Świlczy z siedzibą w Trzcianie.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2017
samorządowej instytucji kultury pod nazwą "Gminna Biblioteka Publiczna w Świlczy

z siedzibą w Trzcianie".

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu

wykonania budżetu Gminy Świlcza w roku 2017.

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do tak ustalonego porządku obrad zostały zgłoszone cztery dodatkowe punkty, a mianowicie:

l. Podjęcieuchwaływ sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Świlcza na rok 2018.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świlcza.

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki
budżetowej - Centrum Usług Wspólnych Gminy Świlcza

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Świlcza.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Wanat poddał pod głosowanie przyjęcia porządku obrad wraz
z dodatkowymi punktami, które będą procedowane przed punktem "Sprawy różne i wolne
wnioski".

Za przyjęciem głosowało - 11

przeciw - O

Wstrzymało się - O

Radni Rady Gminy jednogłośnie przyjęli porządek obrad wraz z dodatkowymi punktami.
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Przystąpiono do realizacji porządku obrad.

Ad.1). Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag.

Ad.2). Informacje z realizacji uchwał, działalności Wójta i Urzędu Gminy przedstawił

Wójt Gminy Świlcza Pan Adam Dziedzic.

Ad.3) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego Gminy Świlcza za rok 2017 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu.

PrzewodniczącyRady Gminy Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały i zwrócił się do
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii do przedstawionego projektu
uchwały.

Pani Natalia Skuba - Więcław Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - poinformowała, że

Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniu 7 i 28 maja 2018r. przeanalizowala przedstawione
przez Wójta sprawozdania finansowe Gminy Świlcza za rok 2017 wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu oraz sprawozdanie finansowe za rok 2017 samorządowej instytucj i kultury
pod nazwą "Gminne Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Świlczy z siedzibą w Trzcianie",
oraz sprawozdania finansowego za rok 2017 samorządowej instytucji kultury pod nazwą

"Gminna biblioteka Publiczna w Świlcza z siedzibą w Trzcianie. Komisja Rewizyjna nie widzi
uchybień w przygotowanych dokumentach, które zostały przekazane Radzie Gminy w
terminach wynikających z ustawy o finansach publicznych, a wyniki pracy Komisji Rewizyjnej
radni otrzymali w opiniach, które są załącznikami do punktu 6 porządku obrad tj. projektu
uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za
rok 2017. Następnie poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy Świlcza pozytywnie
zaopiniowała wymienione wcześniej dokumenty i zwróciła się do Rady Gminy Świlcza z
wnioskiem o podjęcie tych projektów uchwał.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Wanat - otworzył dyskusję.

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania

Za przyjęciem uchwały głosowało - 11 radnych

przeciw- O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy Świlcza jednogłośnie11 głosami za podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Świlcza za rok 2017 wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu.

AdA). Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2017
samorządowej instytucji kultury pod nazwą "Gminne Centrum Kultury, Sportu i
Rekreacji w Świlczy z siedzibą w Trzcianie.

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję .

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania

Za przyjęciem uchwały głosowało - 11 radnych
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Przeciw -O

Wstrzymałosię - O

Rada Gminy Świlczajednogłośnie11 głosami za podjęła uchwałęw sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego za rok 2017 samorządowej instytucji kultury pod nazwą

"Gminne Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Świlczy z siedzibą w Trzcianie.

Ad.S). Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2017
samorządowej instytucji kultury pod nazwą "Gminna Biblioteka Publiczna w Świlczy z
siedzibą w Trzcianie".

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję.

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania

Za przyjęciem uchwały głosowało - II radnych

Przeciw-O

Wstrzymałosię - O

Rada Gminy Świlczajednogłośnie11 głosami za podjęła uchwałęw sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego za rok 2017 samorządowej instytucji kultury pod nazwą

"Gminna Biblioteka Publiczna w Świlczy z siedzibą w Trzcianie".

Ad. 6). Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absołutoriumz tytułu

wykonania budżetu Gminy Świlczaw roku 2017.

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały i przedstawił uchwałę Nr 5/30/2018 Regionalnej
Izby Obrachunkowej z dnia 30 maja 2018 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Świlcza o udzieleniu absolutorium Wójtowi Gminy Świleza za 2017
r. oraz uchwałę Nr 112018 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Świlcza z dnia 28 maja 2018 r. w
sprawie opinii o wykonaniu budżetu za rok 2017 i wniosku do Rady Gminy Świleza o
udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z tego tytułu. Następnie otworzył dyskusję.

Pani Natalia Skuba-Więcław- wystąpiła z wnioskiem o udzielenie Wójtowi Gminy Świleza

absolutorium z wykonania budżetu Gminy za rok 2017 i poinformowała, że Komisja
Rewizyjna na posiedzeniach w dniu 7 i 28 maja 2018 r. przeanalizowała następujące

dokumenty:

l) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Świleza za 2017 r. oraz informacji o stanie
mienia na dzień 31 grudnia 2017 r.

2) Uchwałę Nr 5/33/2018 z dnia 9 maja 2018 r składu orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta
Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Swileza za 2017 rok

3) Sprawozdanie finansowe za 2017 r, obejmujące bilans z wykonania budżetu Gminy
Świlcza za rok 2017, bilans jednostki budżetowej samorządowego zakładu

budżetowego za 2017 rok, rachunek zysków i strat jednostki, zestawienie zmian w
funduszu jednostki,

4) sprawozdanie finansowe za rok 2017 samorządowej instytucji kultury pod nazwą

"Gminne Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Świlczy z siedzibą w Trzcianie",
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5) sprawozdania finansowego za rok 2017 samorządowej instytucji kultury pod nazwą

"Gminna Biblioteka Publiczna w Świlcza z siedzibą w Trzcianie' Wymienione
dokumenty zostały przedłożone Radzie Gminy Świlcza w terminie wynikającym z
ustawy o finansach publicznych .

i stwierdziła, że w ocenie Komisji Rewizyjnej przedłożone przez Wójta sprawozdanie
z wykonania budżetu zostało sporządzone w szczegółowości odpowiadającej uchwale
budżetowej za 2017 r. Dochody budżetowe zostały wykonane w wysokości 65 814 719,44 zł

co stanowi 97,42% . zakładanego planu. Wydatki budżetowe to kwota 61 192298,58 zł, co
stanowi 94,64% przyjętego planu. Przychody i rozchody zostały wykonane zgodnie z
założeniami przyjętymi w uchwale budżetowej Gminy Świlcza. Następnie podkreśliła, że 31
grudnia 2017 r. zobowiązania z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek wyniosły kwotę

16.675.810,00 zł, rok wcześniej była to kwota 19.570.514,53 zł. Rok 2017 został zamknięty

nadwyżka budżetową w wysokości 4.622.420,86 zł ta kwota została przeznaczona głównie na
wydatki majątkowe oraz na spłatę rat kredytów i pożyczek. Regionalna Izba Obrachunkowa w
uchwale Nr 5/30/2018 z dnia 30 maja 2018 r. pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Świlcza o udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Świlcza z tytułu

wykonania budżetu za rok 2017 i w związku z tym wystąpiła z wnioskiem o udzielenie Wójtowi
Gminy Świlcza absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2017.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Wanat - zamknął dyskusje i poddał pod głosowanie

projekt uchwały

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium głosowało - 11 radnych

Przeciw głosowało- O

Wstrzymało się od głosu - O

Rada Gminy jednogłośnie11 głosami "za" podjęłauchwałęw sprawie udzielenia Wójtowi
Gminy Świlcza absolutorium z wykonania budżetu za rok 2017.

Pan Adam Dziedzic Wójt Gminy Świlcza - podziękował za poparcie, realizacje budżetu

i udzielenie absolutorium. Wyraził swoje zadowolenie, że ten budżet i wspólna praca znajduje
poparcie wszystkich radnych co oznacza, ze cementowane są sprawy samorządowe i
realizowane są zadania zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców. Podziękował wszystkim za
wspólna, trudną, całoroczną pracę.

Ad.7). Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Świlcza na rok
2018

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję.

Pan Marcin Żanczak Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Gospodarki,
Ochrony Środowiska i Spraw Regulaminowych - przedstawił pozytywną opinię Komisji do
w/w projektu uchwały.

Pan Adam Dziedzic Wójt Gminy Świlcza - poinformował, ze przeniesienia, które są obecnie
realizowane związane są z wnioskiem w zakresie dofinansowania do zakupu nowego
samochodu dla OSP Trzciana.
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Przystąpiono do głosowania

Za podjęciem uchwały głosowało - II

Przeciw - O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę

Ad.8) Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wiełoletniej Prognozy Finansowej Gminy
Świlcza.

Pan Piotr Wanat - przedstawił projekt uchwaly i otworzył dyskusję .

Pan Marcin Żańczak - poinformował, że Komisja Finansów Publicznych, Gospodarki,
Ochrony Środowiska i Spraw Regulaminowych pozytywnie zaopiniowała przedstawiony
projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania

Za podjęciem w/w uchwały głosowało - II

przeciw - O

Wstrzymało się-O

Rada Gminy jednogłośnie11 głosami "za" podjęław/w uchwalę.

Ad.9). Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki
budżetowej - Centrum Uslug Wspólnych Gminy Świlcza.

Pan Piotr Wanat - przedstawił projekt w/w uchwały i zgłosił poprawkę do przedstawionego
projektu uchwały, a mianowicie:

w § I pkt I) po wyrazie i.w § 2" dodać literę "w" .. oraz po wyrazie "pkt 12:" zamiast pkt ,,1)
.." wpisać pkt ,,12) ..".

W punkcie 2) po wyrazie "dodaje się pkt 12:" zamiast pkt ,,1) Złobka Gminnego w
Bratkowicach." wpisać pkt ,,12) Żlobka Gminnego w Bratkowicach".

W § 3 zdanie "Uchwala wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od I września
2018 r." wpisać zdanie " Uchwała wchodzi w życie z dniem I września 2018 r."

Pan Piotr Wanat- poddał pod głosowanie przedstawioną poprawkę do projektu uchwały

Za przyjęciem poprawki głosowało - II

przeciw- O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośnie poprawkęprzyjęła.

Pan Piotr Wanat poddał pod głosowanie projekt uchwały po naniesionej poprawce

Za przyjęciem uchwały głosowało - II

Przeciw-O

Wstrzymałosię - O
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Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami "za" podjęła uchwałę w sprawie utworzenia
gminnej jednostki budżetowej - Centrum Usług Wspólnych Gminy Świlcza

Ad.IO). Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Świlcza.

Pan Piotr Wanat - odczytal projekt uchwały i poinfonnowal, że został on wniesiony z
inicjatywy 3 radnych Rady Gminy Świlcza. Następnie otworzył dyskusję.

Pan Tomasz Biały Radny Rady Gminy - wyjaśnił, że jest to specyficzna sytuacja dlatego, że
ta uchwała jest konsekwencjądostosowania zasad wynagradzania Wójta do Rozporządzenia

Rady Ministrów z dnia IS maja 2018 r., która polega na obniżeniu pensji Wójta. Pomimo tego,
że Wójt wypracował bardzo wysoką nadwyżkę budżetową, wszystkie inwestycje są z dużym

rozmachem realizowane, a wskaźniki ocen są bardzo dobre co znajduje odzwierciedlenie w
różnego rodzaju rankingach, konkursach. Sytuacja jest kuriozalna, gdyż szanując przepisy
prawa i obowiązujący porządek prawny, Rada Gminy jest zmuszona dostosować zasady
wynagradzania do w/w rozporządzenia. Jest to bardzo krzywdzące ustalenie zasad
wynagradzania gdyż pensja będzie obniżona pomimo bardzo dobrych wyników.

Pan Piotr Wanat - podkreślił, iż szanując porządek konstytucyjny Rzeczypospolitej, kierując

się zasadami państwa prawa, Rada Gminy wykonuje rozporządzenie Rady Ministrów pomimo
iż się z nim nie zgadza, nasuwa się pytanie czy władze centralne Warszawy wiedzą jak np.
pracuje Wójt Gminy Świlcza, a jak pracuje Wójt w innej Gminie, że wszyscy zostali
potraktowani jednakowo i wszystkim obniżono pensje, a radnym odebrano uprawnienie do
ustalania wynagrodzenia Wójtowi. Przypomniał, że Komisja Rewizyjna pozytywnie
zaopiniowała wykonanie budżetu, podkreślił, że wypracowano dużą nadwyżkę budżetową, i ta
nadwyżka nie została zmarnowana tylko wydatkowana na wydatki majątkowe i na spłatę długu.

Stwierdził, że budżet rośnie wszystkie wskaźniki są pozytywne i pozytywnie oceniona została

praca Wójta, a obecnie szanując porządek prawny i konstytucyjny obniża się pensję Wójtowi
zgodnie ze wspomnianym rozporządzeniem, które jest bardzo krzywdzące. Zwrócił się z prośbą
o głosowanie za przyjęciem tego projektu uchwały.

Pan Seweryn Kornak - podzielił część poglądów wyrażonych przez radnych i zadał pytanie
co się stanie jeżeli Rada Gminy tej uchwały nie podejmie.

Pan Kazimierz Ozimek Radca Prawny - poinformował, że jeżeli uchwała nie zostanie
podjęta wówczas pozostanie poprzednie wynagrodzenie, będzie ono prawdopodobnie
sprzeczne z Rozporządzeniem. Co może zrobić Gmina w takiej sytuacji czy wypłacić to
wynagrodzenie czy nie? Jest to dylemat. Może to być w jakimś kontekście zakwalifikowane
jako naruszenie dyscypliny budżetowej. Na chwilę obecną sprawa jest trudna.

Piotr Wanat - przypomniał, że zgodnie z hierarchią aktów prawnych Rzeczypospolitej
uchwały prawa miejscowego muszą być podporządkowane aktom prawa wyższego i szanując
prawo zwrócił się ponownie z prośbą o głosowanie za przyjęciem uchwały.

Pani Natalia Skuba -Więclaw- zwróciła się z o podanie poprzednich kwot wynagrodzenia
Wójta.

Pan Adam Dziedzic Wójt Gminy - przypomniał, że Rada Gminy parę miesięcy temu
podniosła jego uposażenie o 1200,00 zł . a obecnie będzie ono obniżone o około 600 - 900 zł.

,sumarycznie wszystkie składniki o tyle będą obniżone.

Pan Tomasz Biały - zwróci! uwagę, że ani Pan Wójt ani radni nie chcieli stosować żadnych

wybiegów prawnych zmierzających do nierealizowania tego Rozporządzenia i chcąc aby
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wszystko było przejrzyste zwrócił się z prośba o poparcie tej uchwały zaznaczając, że

wynagrodzenie zostało obniżone o 20%.

Pan Adam Dziedzic Wójt Gminy Świlcza - podkreślił, że do polityki nie idzie się dla
pieniędzy, a sprawa jest specyficzna, gdyż wydanie tego dokumentu wykonawczego nastąpiło

w sytuacji kiedy światło ujrzały nagrody wypłacane na szczeblu zupełnie innym niż szczeblu
samorządowym. Potraktowano wszystkich samorządowców jednolicie. Rodzi się pytanie czy
te działania dotyczące obecnie samorządów nie pójdą dalej np. obniżenia diet radnym.
Samorząd został postawiony w sytuacji bardzo niezręcznej, ale jest zapewne duże poparcie z
zewnątrz. Zwrócił uwagę że tu nie chodzi o pieniądze, ale o zakwalifikowanie samorządów do
grupy społeczno-zawodowej w wyniku spraw nie związanych zupełnie z tą grupą i to jest rzecz
nie mająca precedensu nigdy tak się nie stało w kraju, żeby tego typu postępowanie miało

miejsce i nie chodzi aby wałczyć o wynagrodzenie chodzi o czystą zasadę o transparentność .

Pani Natalia Gawron Skarbnik Gminy - poinformowała, że uchwałą Rady Gminy Świlcza

z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy
Świlcza ustalono wynagrodzenie miesięczne w wysokości 11280,00 zł (brutto) w tym
wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5.700,00 zł, dodatek funkcyjny w kwocie 2.100,00 zł

dodatek specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego
łącznie w kwocie 2.340,00 zł Dodatek za wieloletnią pracę w kwocie 20% wynagrodzenia
zasadniczego w kwocie 1140,00 zł. Reasumując ogółem kwota wynagrodzenia brutto jest to
różnica 660,00 zł mniej.

Pan Piotr Wanat - ponowił pytanie co się stanie jeżeli rada Gminy tej Uchwały nie podejmie?

Pan Kazimierz Ozimek Radca Prawny - stwierdzi, że będzie problem z przepisem
wykonawczym do ustawy o pracownikach samorządowych. Pozostaje pytanie Rozporządzenie

w konsekwencji uchyla poprzednią uchwałę Rady Gminy. Stwierdził, że jest to sprawa trudna
i wymaga głębszej analizy.

Pan Piotr Wanat zamknął dyskusję i przystąpiono do głosowania

Za podjęciem uchwały głosowało - 9

przeciw- 1

Wstrzymało się - 1

Rada Gminy uchwałę podjęta większościągłosów

Ad.H). Sprawy różne i wołne wnioski

Pan Adam Dziedzic Wójt Gminy Świlcza -poinformował o ukazujących się w portalach
społecznościowych informacjach na temat dróg i zwrócił się do radnych i sołtysów o udzielenie
mieszkańcom informacji o tym, że proces technologiczny powstawania drogi trwa kilka, a
czasem kilkanaście tygodni. Jest to pewna uciążliwość, ale ta uciążliwość będzie później

procentować przez najbliższe lata. Przypomniał, że przez ostatnie 4 lata była to praca bardzo
ciężka na rzecz mieszkańców, wszystkie drogi i chodniki obecnie realizowane są w oparciu o
wieloletni harmonogram, który był przedstawiany na sesjach i na zebraniach wiejskich.
Inwestycje są wykonywane bardzo profesjonalnie, a przy ich wykonywaniu uciążliwości nie da
się pominąć, ale tam gdzie następuje naruszenie prawa w formie zarzutów korupcyjnych,
sprawy takie będą kierowane do stosownych organów, gdyż jest to stawianie w niekorzystnym
świetle całego samorządu.
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Pan Piotr Wanat - przekazał informację, że w plebiscycie Nowin organizowany w roku 2018
sołtys Zbigniew Pasterz zajął I miejsca w plebiscycie Sołtys i Sołectwo Roku 2018 w powiecie
rzeszowskim i IV miejsca w Województwie Podkarpackim. Roku. Następnie złożył gratulacje.

Pan Zbigniew Pasterz sołtys SołectwaMrowIa - podziękował za oddane głosy.

Pani Natalia Skuba-Więclaw- Czy rodzice dzieci którzy złożyli karty zapisu dziecka do
żłobka do końca czerwca otrzymają informację czy dziecko zostało przyjęte czy nie,

Pan Adam Dziedzic - poinformował, że taką informacje może udzielić Pani Dyrektor
Krystyna Kubas.

Pan Tomasz Wojton Radny Rady Powiatu - pogratulował Wójtowi i Radzie Gminy
udzielonego absolutorium i poinformował, że Rada Powiatu również takie absolutorium
udzieliła.

Pan Zbigniew Pasterz - podziękował Panu Tadeuszowi Pachorkowi za wykoszenie rowów
przydrożnych.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Piotr Wanat Przewodniczący Rady Gminy
zamknął obrady 61 sesji Rady Gminy Świlcza, która trwała od godz. 16.00 do 17.05.

Protokołowała Bożena Pieta.

PRZEWO "'lCZĄCY
R DYGMINY

m"rrlior~
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